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Jānis – Paldies par atbildi.Vismaz t

Paldies par atbildi.
Vismaz tagad diezgan skaidrs – tā kā pēdējās nedēļās ne Jūras prospektā, ne Upes ielā
saprātīgi darbi nenotiek un nākamnedēļ laiks paliek auksts, visdrīzākais šogad darbi netiks
pabeigti. Nožēlojami, ka Domes pārstāvjiem nepietiek drosmes to pateikt skaļi pašiem.
Tāpēc jautājums – cik ilgi (līdz kuram datumam) pa Upes ielu braukās smagais transports
(baļķvedēji, u.c.), pie tam ceļa stāvoklim nepiemērotā ātrumā un plūsmā?


